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PROCES VERBAL 

al şedinţei ordinare din data de 19 martie  2024 a 

Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 

 

Dl Secretar general: Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 53/2024 a primarului oraşului 

Copşa Mică. Constat că sunt prezenţi 15 consilieri din 15, deci şedinţa este statutară. Publicitatea 

şedinţei s-a făcut prin afişare la sediul Primăriei oraşului Copşa Mică şi prin postare pe pagina de 

internet. Supun spre aprobare procesul verbal al  şedinţei ordinare din 21 februarie 2024.  

 Procesul verbal este aprobat  cu unanimitate de voturi. Pe ordinea de zi se mai adaugă un 

proiect de hotărâre. Proiectele de hotărâri sunt însoţite de avizele comisiilor de specialitate. Supun 

la vot ordinea de zi. Ordinea de zi este aprobată cu unanimitate de voturi. 

Dl Muntean Vasile: Dl Mărcoianu are ceva de spus, la final, dacă vreţi să îl ascultaţi. Putem 

supune la vot? 

Dl Secretar general: Conform regulamentului nu putem să trecem pe ordinea de zi. 

Dl Muntean Vasile: Şi atunci pe următoarea şedinţă? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Conform regulamentului, domnul Mărcoianu neavând buletin în 

Copşa, trebuie să supunem la vot dacă are dreptul şi îi daţi dumneavoastră voie să stea la şedinţă, să 

vorbească nu are voie nimeni din exterior. Dacă vreţi să ascultăm problema domnului Mărcoianu, 

după ce încheiem şedinţa, putem discuta pe problema dânsului. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Trebuie să supunem la vot dacă suntem de acord ca domnul 

Mărcoianu să participe la şedinţa din oraşul Copşa Mică, pentru că are buletin în Axente Sever. 

Dl Secretar general: Propun să nu supunem la vot. Conform legii nu are voie, dar bănuiesc că nu o 

să îi zică nimeni să iasă, dar nu putem vota, să rămână la şedinţă fără vot. 

Dl Butuc Titi-Nicu: Să ceară o audienţă, la oricare dintre noi. 

Dl Mátéfi Rezső: E mai simplu, suntem toţi. 

 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local 2024 

 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Rectificăm nişte sume la recomandarea ANAF în cadrul aceluiaşi 

capitol pe diferite sub puncte de conturi. Rectificăm o sumă pe capitolul de investiţii care pleacă de 

la mobilier stradal, 86 mii lei către iluminat public, pentru finalizarea iluminatului cu leduri noi pe 

tot oraşul, astfel încât proiectul de iluminat pe care l-am făcut anul trecut să funcţioneze sută la sută. 

Acum, ledurile noi ca să funcţioneze sută la sută trebuie să fie alimentate cu curent tot timpul şi ele 

se sting în funcţie de anumite date transmise şi reduc intensitatea la ora 12 noaptea. În momentul de 

faţă, în fiecare dimineaţă, noi luându-le curentul ele nu funcţionează cum ar trebui normal să 

funcţioneze şi atunci nu putem lăsa energia pentru că avem becuri care nu au sistemul acesta, atunci 

completăm cu becuri acelaşi tip restul de străzi şi vom putea da drumul la sistem să funcţioneze 

corect, cum ar trebui el să funcţioneze. 

Dl Muntean Vasile: Pe unde mai sunt? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Mai sunt străzi lăturalnice pe care am folosit becuri vechi. Despre 

acelea e vorba, pe care vrem să le înlocuim. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

2. Proiect de hotărâre privind modificarea şi aprobarea organigramei şi statului de functii ale 

aparatului de specialitate al primarului şi ale serviciilor publice înfiinţate şi organizate prin 

hotărâri ale Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

3. Proiect de hotărâre privind privind infiintarea pe lângă unitatea de învăţământ 

preuniversitar de stat din oraşul Copşa Mică, respectiv Liceul Tehnologic "Nicolae Teclu" 

Copşa Mică, a unor activităţi finanţate integral din venituri proprii 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 
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4. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor de performanţă, a fluxului financiar 

precum şi a tarifelor aferente unor activităţi din componenţa Serviciului de salubrizare la SC 

ECO-SAL SA Mediaş 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de dezmembrare a unui imobil, 

proprietatea privată a oraşului Copşa Mică, înscris în CF nr.102855 Copşa Mică nr. cad 

102855 

 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Vorbim despre terenul din zona Salcâmilor, e vorba despre 

dezmembrarea din terenul mare a amprentei blocului nr.20. Oamenii de acolo vor să intabuleze 

blocul şi au nevoie de hotărârea noastră, sper că o să fiţi de acord să poată să îşi intabuleze imobilul. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei Integrate de Dezvoltare Urbană a orașului 

Copşa Mică pentru perioada 2021-2030 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

7. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna aprilie 2024 

 

Dl Pop Florentin: Propun preşedinte de şedinţă pe domnul Taifas Tudor. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

Dl Pop Florentin: Declar şedinţa închisă. 

 

 

 

Preşedinte de şedinţă                        Secretar General 

Pop Florentin                                                                       Şerban Dorin 


